
Rapport från styrelsemöte den 9 september i Jönköping 

 

Några av de punkter som diskuterades på styrelsens möte var: 

Avelsledarrapport: Emma Thorén Hellsten rapporterade att antalet betäckningar har planat ut och 
följer samma kurva som år 2018.  

Styrelsen beslutade att fortsätta arbetet med temperamentsbeskrivning år 2020. 

Styrelsen godkände reglementen med föreslagna ändringar till 2020. 

Ekonomi: Föredrogs om ekonomisk status och nuvarande utfall jämfört mot budget. Den 
konsoliderande budgeten som presenterats i VD-rapporten inkluderade inte Equine Swede Horse 
beroende på att intäkter och kostnader i bolaget är för osäkra inför kommande event. Passintäkterna 
låg över budget vid tillfället för mötet. 

SWB Equestrian Weeks: Rapporterades om status i eventet. Arbetet med sponsorer hade fungerat bra 
och låg enligt budget. Antalet sålda biljetter ligger idag under förväntningarna, framförallt under vecka 
40. 

Strategi och mål: Diskuterades för utformning av nya mål 2020. Inga beslut togs. 

Tatis pris: Beslutade styrelsen att De La Reinne VH (31) (SWB) ska få Tatis pris för år 2018. 

Avelskonferens: Diskuterades upplägg för bedömningsledar- och ordförandeträff den 24 november.  

 


